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1.0 Opening
1.1 De voorzitter dankt iedereen die heeft deelgenomen aan de totstandkoming van 
deze bijzondere jaarvergadering. Voorzitter dankt de leden voor de kritische 
opmerkingen op agenda, verslag en de bijlagen, de complimenten die we voor de 
organisatie mochten ontvangen en de felicitaties aan de gekozen of herkozen  
bestuursleden en kascommissie. De leden zijn middels een stemformulier verzocht 
om een stem uit te brengen op de agendapunten 2,6,7,8 en 9. Aan deze stemming 
hebben 24 leden deelgenomen. Voor de bijlagen die worden benoemd wordt 
verwezen naar de eerder verzonden stukken 16 februari j.l.

2.0 Vaststelling verslag jaarvergadering van 12 februari 2020 (Bijlage 2)
2.1 Vraag Math Fiddelaars: Wordt de benoeming lid van het jaar en uitreiking 
Gouden Slagpen wel weer doorgeschoven naar 2022? 
Antwoord bestuur: omdat in 2020 weinig activiteiten zijn geweest wordt dit 
doorgeschoven naar de volgende jaarvergadering

3.0 Mededelingen
3.1 Noordervaart: vereniging is in 2017 betrokken geweest bij de info-avonden over 
de herinrichting van de Noordervaart. Daarna niets meer vernomen. Op 6 februari j.l. 
is met Rijkswaterstaat een werkbezoek gebracht. De uitvoering wordt flink gewijzigd. 
Kanaal wordt niet met een meter versmald en ook niet uitgediept. De oever aan 
Nederweert-Eind zijde wordt niet omgezet naar een natuuroever met aflopend talud. 
Huidige oeverbeschoeiing hoeft, op enkele plaatsen na, niet vervangen te worden. 
Huidige natuurlijke oever tussen hoogspanningslijn en Zoomdijk wordt zoveel 
mogelijk gehandhaafd als doorstroomprofiel voldoende blijft. Riet in het kanaal wordt 
verwijderd. Riet in de oever blijft staan/kan zich herstellen. De doorvoer aan water 
wordt ongeveer verdubbeld. Doel is tegengaan verdroging landbouw- en 
natuurgebieden in het achterland. Uitvoering staat gepland in 2022.
3.2 de verenigingsactiviteiten zijn momenteel beperkt. Tellingen, beschermingswerk 
en vrijwilligerswerk kunnen onder de huidige maatregelen worden uitgevoerd met 
maximaal twee personen of in groepjes op afstand verdeeld over twee personen. De 
basiscursus 2021 is helaas geannuleerd en wordt doorgeschoven naar 2022. De 
eerstvolgende ledenbijeenkomst is in juni. Datum en vervolgprogramma 2021 
worden nog nagezonden. Onzekerheid over wat kan en mag, blijft voorlopig.
3.3 Klimaatverandering gaat in een rap tempo en heeft grote gevolgen voor mens en 
natuur. Op 14 maart wordt in Weert een manifestatie gehouden olv milieudefensie. 
Voor degene die interesse hebben aanmelden kan via:www.klimaatmars2021.nl

http://www.klimaatmars2021.nl/


4.0 Financieel overzicht (Bijlage 2)
Het financieel overzicht 2020 is als bijlage 2 toegevoegd. Verzoek aan de leden om 
hiermee discreet om te gaan. De presentatie van het financieel overzicht 2020 met 
daarbij de vergelijkende cijfers over 2019 ziet er als volgt uit: 1) Inkomsten, 2) 
uitgaven, 3) samenvatting resultaat, 4) overzicht bankrekeningen.
4.1  Vraag Meinse van der Velde:  In de uitgaven staat een post van 500,00 inzake 
sponsoring film. Dit bedrag was ook al in 2019 uitgegeven. In de begroting voor 2020
was deze namelijk niet opgenomen. 
Antwoord penningmeester: In 2019 is een donatie van € 500 uitgegeven aan 
Werkgroep behoud de Peel (zie notulen ledenbijeenkomst d.d. 25-9-2019. In 2020 is 
een bijdrage van € 500 geleverd aan een film over de Groote Peel (zie notulen 
ledenbijeenkomst d.d. 23-9-2020). Beide projecten zijn verschillen en waren ten tijde 
van het samenstellen van de cijfers nog niet bekend en daarom niet in de 
begrotingen opgenomen.
4.2 Vraag Meinse van der Velde: Ik zou de gift van het Dynamofonds graag zien als 
een ontvangen reservering, die in de balans opgenomen moet worden. Hier zal 
namelijk ook wel kosten tegenover komen te staan, welke dan 
van de reservering afgeboekt kan worden. Dit voorkomt dat misschien in komende 
jaren een negatief resultaat verschijnt. Antwoord penningmeester: De gift van het 
Dynamofonds eind 2021 valt niet onder de reguliere inkomsten en is daarom ook 
apart opgenomen bij de inkomsten. 
Antwoord penningmeester: de gift is als verplichting opgenomen en word 
gereserveerd. In 2021 dient deze post in zijn geheel te worden besteed aan 
Steenuilenkasten.
4.3 Vraag Meinse van der Velde: ik weet niet of het gebruikelijk is, maar ik mis de 
begroting voor 2021, hoewel het zeer moeilijk is, deze samen te stellen, gezien de 
heel onzekere toekomst betreffende activiteiten.
Antwoord penningmeester: er is geen begroting gemaakt over 2021 vanwege de 
onzekerheden die de coronapandemie met zich meebrengt.
5.0 Contributie 
5.1 Volgens art 7 lid 2 van de statuten dient de contributie formeel door de algemene 
ledenvergadering te worden vastgesteld. Het bestuur heeft in november besloten 
geen contributie te heffen over 2021. De leden zijn hierover op 19 november 2020 
geïnformeerd.
6.0 Kascontrole (Bijlage 3)
6.1 Dinsdag 2 februari 2021 is een kascontrole gehouden bij de penningmeester met 
in achtneming van de coronaregels. Tineke Knabben en Raymond Pahlplatz hebben 
de financiële administratie over 2020 van de Vogelwerkgroep Nederweert 
gecontroleerd en akkoord bevonden (Bijlage 3). Zij brengen een positief advies uit 
aan alle leden voor wat betreft het gevoerde financiële beleid en verzoeken de leden 
hierbij de penningmeester en het bestuur décharge te verlenen voor het afgesloten 
boekjaar 2020.
Middels het per 23 februari toegezonden stemformulier is de leden gevraagd de 
kascontrole 2020 vast te stellen en het bestuur en penningmeester decharge te 
verlenen voor het afgesloten boekjaar. Door 24 leden is een stem uitgebracht 
waarvan 24 voor en nul tegen. Hierbij is het boekjaar 2020 goedgekeurd en 
afgesloten.
7.0 Benoeming kascontrolecommissie. Tineke Knabben is aftredend



7.1 Tineke Knabben sluit het 2e jaar van de kascommissie af en is niet herkiesbaar. 
Tineke bedankt voor je inzet. Raymond Pahlplatz gaat het tweede jaar in. Voor de 
vacante plaats van Tineke werd op 16 februari 2021 een oproep gedaan. Mark 
Luijten heeft gereageerd en zich aangemeld. Er zijn geen tegenkandidaten.
In de mail van 23 februari 2021 is de leden middels een stemformulier instemming 
gevraagd om Mark voor de jaren 2022 en 2023 als lid van de kascommissie te 
benoemen. Er waren geen tegenkandidaten. Door 24 leden is een stem uitgebracht 
waarvan 24 voor en nul tegen. Hiermee is Mark als lid van de kascommissie 
benoemd.
8.0 Het jaarverslag 2020 is bijgevoegd (bijlage 4). Op- of aanmerkingen kunnen 
gemeld worden.
8.1 Opmerking Harrie Vossen en Toke Hulsebos. Jaarverslag, rubriek vogeltellingen;
4e regel: aanpassen 2020 in 2019 en 2021 in 2020
Antwoord secretaris: dit is aangepast. 
9.0 Bestuursverkiezing. Thijs Loven (secretaris) is aftredend en stelt zich 
herkiesbaar. Ria Klaessens (bestuurslid) is aftredend en stelt zich niet 
herkiesbaar. 
9.1 Voorzitter dankt Ria voor haar inzet als bestuurslid vanaf 2017. Ria was in het 
jubileumjaar 2018 verantwoordelijk voor het algemene draaiboek. Ria heeft dit vol 
overgave gedaan en hield iedereen scherp. Daarnaast leverde Ria een wezenlijke 
bijdrage binnen de taken die zij als bestuurslid op zich nam. Ria, heel veel dank voor 
je inzet.
9.2 Thijs Loven stelt zich als secretaris herkiesbaar voor de volgende termijn. 
In de mail van 23 februari 2021 is de leden middels een stemformulier instemming 
gevraagd om Thijs voor een nieuwe termijn te verkiezen. Er waren geen 
tegenkandidaten. Door 24 leden is een stem uitgebracht waarvan 24 voor en nul 
tegen. Hiermee is Thijs als secretaris verkozen.
9.3 Voor de vacante functie van Ria is Toke Hulsebos benadert. Toke Hulsebos heeft
zich voor de functie bestuurslid beschikbaar gesteld. 
In de mail van 23 februari 2021 is de leden middels een stemformulier instemming 
gevraagd om Toke als bestuurslid te benoemen. Er waren geen tegenkandidaten. 
Door 24 leden is een stem uitgebracht waarvan 24 voor en nul tegen. Hiermee is 
Toke als bestuurslid gekozen.
9.4 Daarnaast is het bestuur op zoek gegaan naar invulling van de bestuursfunctie 
die in 2020 niet kon worden ingevuld. Het bestuur heeft Henk Vaes voor deze functie
benaderd. Henk Vaes heeft zich voor deze functie beschikbaar gesteld. 
In de mail van 23 februari 2021 is de leden middels een stemformulier instemming 
gevraagd om Henk als bestuurslid te benoemen. Er waren geen tegenkandidaten. 
Door 24 leden is een stem uitgebracht waarvan 24 voor en nul tegen. Hiermee is 
Henk als bestuurslid gekozen. Het bestuur is hiermee weer voltallig.
10.0 Stimuleringsfonds natuurprojecten (bijlage 5)
De opzet van het stimuleringsfonds natuurprojecten is bijgevoegd (bijlage 5). Dit 
fonds geeft leden de gelegenheid om binnen de gemeente Nederweert 
natuurprojecten in te dienen. Lees de bijlage met voorwaarden eens aandachtig door
en grijp je kans. Voorstellen kunnen worden ingediend via penningmeester of 
secretaris.
11.0 Rondvraag
11.1 Er zijn in de mailwisseling met de leden geen vragen voor de rondvraag 
ingediend.



12.0 Sluiting
12.1 Onder dankzegging voor ieders betrokkenheid bij deze uitzonderlijke 
jaarvergadering sluit de voorzitter de vergadering en wenst alle leden van de 
vereniging toe dat zij gevrijwaard blijven van het Coronavirus. Zodra de regels het 
weer mogelijk maken zal het bestuur als vanouds een fysieke bijeenkomst 
organiseren. Buitenactiviteiten kunnen, mits passend binnen de regels, gewoon 
plaatsvinden.  
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